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Onderwerp

Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van 22 juni 2023

Voorstel

Gelet op de stand van zaken , af te doen:
Toezeggingen: 26, 47, 49, 50, 52
Moties: 13, 24, 320

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.

“Nb. vanwege capaciteitsgesprek zijn de moties en toezeggingen van wethouder van Veen niet geactualiseerd, deze worden 
bij de volgende actualisatie meegenomen”.  Dit Nb is ook opgenomen in de het actualisatieoverzicht.
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Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

52 11-05-2023 Oranjewoud 
festival en de 
impact op de 
natuur

De wethouder zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vragen van GL over het 
Oranjewoudfestival.   Voorzitter, 
wij hebben de afgelopen tijd 
verschillende signalen mogen 
ontvangen tav het Oranjewoud 
festival en de impact op de 
natuur. Nou wil ik voorop vast 
stellen dat wij niet tegen het 
Oranjewoud festival zijn en dat 
wij juist een goede 

1. Ja, we kennen de brief.  Er is 
ondertussen vanuit onze 
evenementencoördinatie diverse malen 
met deze mevrouw gesproken over het 
Oranjewoud Festival.  Daarnaast is 
haar brief betrokken bij het opstellen 
van de startnotitie over de visie 
Oranjewoud (net zoals de andere 
binnengekomen brieven n.a.v. de 
motie). Mevrouw is vervolgens 
aangesloten bij twee bijeenkomsten die 
zijn georganiseerd over het opstellen 

GL H. Rinkes Ja
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samenwerking tussen Natuur en 
het festival willen zien, ook 
vanwege het mooie educatieve 
onderdeel van het festival. 
Echter het houden van het 
festival ten tijden van het 
broedseizoen roept bij ons 
vragen op en daarom willen wij 
graag alle feiten volledig boven 
tafel halen zodat wij een goed 
oordeel kunnen vormen.   1. Is 
het college bekend met de brief 
van mevrouw Philippine 
Meijnen-Weijer van de 
werkgroep Natuur in oranjewoud 
tbv het Oranjewoud festival? Zo 
ja, waarom heeft desbetreffende 
persoon nog geen reactie mogen 
ontvangen?  2. Is er bij het 
college bekend dat er nu ook 
een otter actief is in de 
overtuin?  3. Is het een 
mogelijkheid om naast de Quick 

van de gebiedsvisie: op 14 februari 
(toelichting van de startnotitie aan 
belanghebbenden) en op 15 mei (1e 
bijeenkomst klankbordgroep).  Alle 
brieven die n.a.v. de motie Oranjewoud 
bij de gemeente zijn ontvangen, 
ontvangen tot slot nog een schriftelijke 
reactie op hun brief. Zo ook de brief 
van mevrouw Meijnen-Weijer. Door 
ziekte intern is dit niet eerder gelukt.    
2. Ja, dat is bij ons bekend.  3. Dat is 
een mogelijkheid, maar wij twijfelen 
niet aan de deskundigheid van de door 
de organisatie ingehuurde ecoloog.
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scan van het Ecobureau MORV 
adviseurs een second opinion uit 
te laten voeren door een 
onafhankelijk bureau?

50 11-05-2023 recreatiegebie
d de Heide 
invalidentoilet

Wethouder H. Rinkes zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vraag van van dhr. O. Westerhof 
(PvdA) of er geld kan worden 
vrijgemaakt om een 
invalidentoilet te realiseren bij 
recreatiegebied de Heide.

In het huidige sanitair gebouw was in 
het verleden een invalidetoilet 
aanwezig. Deze ruimte wordt 
momenteel als opslag gebruikt. Bij de 
opfrisbeurt van het sanitair, zoals 
opgenomen als maatregelen in 
verbeterplan De Heide, willen we deze 
ruimte weer inrichten als ruim toilet. 
Het wordt geen officieel invalidetoilet. 
Voor een officieel invalidetoilet is 
namelijk een alarmeringssysteem 
nodig. Dit kan alleen middels een 
elektriciteitsaansluiting, omdat het 
systeem altijd 100% moet 
functioneren. Een off-grid systeem met 
bijvoorbeeld zonnepanelen is geen 
optie in verband met deze 
leveringszekerheid. Op dit moment is 
er geen elektriciteitsaansluiting in het 

PvdA H. Rinkes Ja



Voor de raad van 22 juni 2023                                                                                    
Vaststelling in de even maanden

5

ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

sanitair gebouw aanwezig. Om een 
elektriciteitsaansluiting (en eventuele 
andere nutsvoorzieningen) te realiseren 
is een grote investering (± € 185.000) 
benodigd. Aangezien het mogelijk is 
dat in de toekomst een 
horecagelegenheid in het gebied komt 
adviseren wij daarom om hierop te 
wachten. Dan kunnen we in één keer 
de goeie investeringen doen en hebben 
we geen desinvesteringen. Bij de 
horecagelegenheid nemen we de wens 
voor een officieel invalidetoilet mee.

49 08-05-2023 MFG 
Oudeschoot

Wethouder G. Rozema zegt toe 
schriftelijk terug te komen met 
de antwoorden op de vragen 
van mw. A Speel. Haar vragen: 
Nu de school en ook het 
kindcentrum gaan stoppen, zijn 
er zorgen over de toekomst van 
het MFG. Zorgen over de 
leefbaarheid in het dorp 
Oudeschoot. -Hoe zijn de 

Antwoorden op de gestelde vragen:   
Hoe de gesprekken met de eigenaar 
van het MFG zijn verlopen?  Er zijn in 
afwachting van besluitvorming van de 
raad nog geen gesprekken geweest 
met de eigenaar  Wie is de eigenaar 
van het MFG is?  Stichting Friesland 
Onderwijs Fonds Bewaar uit Ede  Wat 
de gemeente kan doen om de 
leefbaarheid in het dorp Oudeschoot te 

GBH G. 
Rozema

Ja
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gesprekken met de eigenaar van 
het MFG verlopen? -Wie is de 
eigenaar van het MFG is? -Wat 
kan de gemeente doen om de 
leefbaarheid in het dorp 
Oudeschoot te behouden? -Wat 
is de stand van zaken?

behouden?  we zijn bezig met  
inzichtelijk maken van opgaves die 
voortvloeien uit leefbaarheid en 
ondersteuningsbehoefte en het 
mogelijk inzetten van de leegstand 
voor andere maatschappelijke functies 
gericht op de leefbaarheid en 
ondersteuningsbehoefte (ook van de 
kinderen) in Oudeschoot. Dit gaat in 
nauwe samenwerking met betrokken 
partijen, zoals de eigenaar, maar ook 
met Plaatselijk Belang en de huidige 
gebruikers. Uiteindelijk kan dan 
bepaald worden wat de rol van de 
gemeente wordt met betrekking tot het 
toekomstige gebruik binnen het MFA 
Skoatterhûs.  Wat de Stand van zaken 
is?  Er is contact geweest met PB. 
Uitgelegd waarom wij gaan 
inventariseren hoe de contractsituatie 
in elkaar zit en welke gebruikers er 
zijn. Na de inventarisatie gaan wij met 
partijen in gesprek. Er heeft al een 
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verkennende ontmoeting plaats 
gevonden tussen de bestuurders 
(wethouder en Skoatterwiis, 
kinderwoud en Ambion) met het oog op 
de kinderen.

47 03-04-2023 Locatie 
Skoatterwiis

Wethouder Rozema zegt toe 
terug te komen op de vragen 
van raadslid mw. A. Speel 
(GBH). Haar vraag was: Lopen 
er al gesprekken met de 
eigenaar van het pand en kan 
de gemeente meedenken in of 
er bijvoorbeeld een pop-up store 
kan komen samen met 
bijvoorbeeld Caleidoscoop en de 
bibliotheek waardoor er weer 
leefbaarheid in het dorp komt. 

Op 20 april is de toezegging 
beantwoord, Het antwoord op de vraag 
was:  Nee, er worden nog geen 
gesprekken gevoerd met de eigenaar. 
Eerst moeten alle contracten en de 
(juridische) betekenis zoals rechten en 
plichten intern goed op een rij gezet. 
Op 3 april was er ook nog geen formele 
brief van het bestuur van Ambion aan 
het gemeentebestuur gericht, 
ontvangen. Zodra het past in het te 
volgen traject zullen de gesprekken 
gevoerd gaan worden.  Op 5 juni 2023 
hebt u het raadsvoorstel “Vrijwillige 
opheffing openbare basisschool 
Skoatterwiis in Oudeschoot” besproken 
en op 22 juni 2023 zal besluitvorming 
plaatsvinden.

G. 
Rozema

Ja
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26 17-11-2022 Brief over 
Nieuwehorne 
bij 
uitgangspunte
n voor de 
woonvisie

Er wordt schriftelijk 
teruggekomen op de ingezonden 
brief voor deze 
commissievergadering over 
Nieuwehorne.

Inmiddels is er een bestuurlijk overleg 
geweest met dhr. Roorda. Tijdens dit 
overleg bespraken we zijn ingebrachte 
punten.

GBH J. 
Zoetendal

Ja

Toezeggingen openstaand

ID Datum 
vergadering
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af te 
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285 18-01-2022 Uitvoeringspla
n Cultuur

Wethouder Rinkes doet een 
toezegging namens het college 
om zo snel mogelijk na de 
installatie van de nieuwe raad in 
het tweede/derde kwartaal 2022 
een uitvoeringsplan cultuur voor 

We koppelen deze toezegging aan het 
project cultureel kwartier dat dit jaar 
gaat lopen.

PvdA H. Rinkes Nee
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te leggen in afstemming met de 
raad.

205 11-06-2020 Digitale 
reclame 
(langs de 
snelweg)

Er wordt nieuw reclamebeleid 
voor de toegangswegen  
opgesteld waarin opgenomen de 
lichtintensiteit van de 
reclameborden.

In 2023 zal hier invulling aan worden 
gegeven.

GL D66 J. van 
Veen

Nee

168 10-02-2020 Stimuleringsa
anpak 
Flexwonen

Wethouder Van Veen zegt toe 
erop terug te komen welk 
tijdspad de provincie in 
gedachten heeft om het 
onderzoek over flexwonen 
handen en voeten te geven.

In de woonvisie hebben we expliciet 
aandacht voor onconventionele 
woonvormen en de ruimte hiervoor.  
Aanvullend: flexwoningen is een 
onderzoeksonderwerp binnen de 
regionale woondeals. De provincie pakt 
dit onderzoeksonderwerp samen met 
de gemeenten op.

SP J. 
Zoetendal

Nee

60 05-06-2023 Empathische 
reactie 
zienswijzen

Wethouder J. van Veen zegt toe 
om onder de aandacht te 
brengen dat inwoners van een 
empathische reactie worden 
voorzien op zienswijzen, zolang 
dit mogelijk is. Daarbij maakt hij 
de opmerking hierbij niet de 
gemeente te kort te willen doen 

GL J. van 
Veen

Nee
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als het gaat om juridische 
procedures.

59 05-06-2023 Update Thialf 
tijdens het 
zomerreces

Wethouder J. Zoetendal zegt toe 
dat het college schriftelijk terug 
komt met een update als er 
nieuws is over Thialf.

S. Sijtsma Nee

58 05-06-2023 JSF subsidie Wethouder H. Rinkes zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vragen van dhr. A. Abma (D66) 
over de JSF subsidie. Hij vraagt:  
Yn dit fersamelbeslût binne in 
pear finansjele konsekwinsjes 
opnommen fan beliedssaken dy’t 
noch net yn ‘e rie behannelt 
binne. Tink oan:  1. De 
besteding fan de subsidje jilden 
fan ESF foar ynset op 
basisbanen 2. Ferskate 
kostenverhegings yn it rampt 
fan de Omgevingswet.  Wat myn 
fraksje oanbelanget is it 
fersamelbeslût net bedoelt om 
nij belied út te roljen. Dat doche 

D66 H. Rinkes Nee
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wy leaver yn ‘e Rie, wêr ‘t we 
oer de ynhald fan dit belied 
debattearje kinne. Kin it 
kolleezje dêrom oanjaan wêrom 
at dizze beide saken yn dit 
fersamelbeslût opnommen 
binne? Kin it kolleezje ek 
oanjaan wannear at de Rie in 
folwaardich foarstel úntfange 
mei foar de besteding van de 
ESF subsiedje?

57 05-06-2023 Bijstandsprog
nose

Wethouder H. Rinkes heeft 
toegezegd dat het college werkt 
aan een analyse van de groei 
van de bijstandsprognose en dat 
zij dit ter zijner tijd zal delen 
met de raad.

D66 H. Rinkes Nee

56 05-06-2023 egalisatiereser
ve 
Veiligheidsregi
o Fryslân

Wethouder J. van Veen zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vraag van dhr. G. Walsweer 
(VVD). Hij vraagt of het college 
ook vindt dat de gemeente 
Heerenveen eigenlijk de 

VVD J. van 
Veen

Nee
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Veiligheidsregio Fryslân best er 
aan zou kunnen houden om de 
egalisatiereserve op 2.0 procent 
te handhaven. Die staat nu op 
3.4 procent, maar er moet 
steeds geld aan toegevoegd 
worden wat over is.

55 05-06-2023 energietoeslag 
1e 
verzamelbeslu
it

Wethouder Rinkes zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vraag van J. Elsinga (PvdA) over 
de energietoeslag. Hij vraagt of 
de uitkering van 500 euro al is 
uitbetaald en zo niet, wanneer 
dit gaat gebeuren. Daarnaast wil 
hij weten of de totale toeslag 
weer 1300 euro wordt en 
wanneer het college denkt dit te 
gaan uitkeren. Uiteindelijk is hij 
ook nog benieuwd of de mensen 
die in aanmerking komen 
bekend zijn en automatisch de 
toeslag op hun rekening krijgen, 

PvdA S. Sijtsma Nee
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of dat zij opnieuw een aanvraag 
moeten doen.

54 25-05-2023 Raadsbrief ID 
1478 - 
Calamiteitenro
ute

Over raadsinformatiebrief ID 
1478 - Calamiteitenroute wordt 
een raadsvoorstel voorgelegd.

Er wordt een raadsvoorstel voorbereid 
voor september.

VVD J. 
Zoetendal

Nee

53 25-05-2023 Raadsbrief ID 
1542 - Stand 
van zaken 
project Lelylijn

Over raadsinformatiebrief ID 
1542 - Stand van zaken project 
Lelylijn wordt een raadsvoorstel 
voorgelegd.

Er wordt een raadsvoorstel voorbereid 
voor september. Aanvraag voor 
middelen loopt via het verzamelbesluit.

FNP J. 
Zoetendal

Nee

51 11-05-2023 Welstandsnota 
en de kwaliteit 
van de 
architectuur in 
het centrum 
van 
Heerenveen

Wethouder J. van Veen zegt toe 
dat de welstandsnota zal worden 
behandeld in de raad en dat 
hierin ook de kwaliteit van de 
architectuur in het centrum van 
de stad Heerenveen wordt 
meegenomen.

In de afgelopen commissie ROM van 11 
mei jl werden vragen gesteld over de 
Welstandsnota nav VVGB Molenplein 
tussen 23 en 25. Wethouder Van Veen 
heeft daarbij toegezegd meer info 
hierover aan de raadsleden toe te 
zenden.   Toezegging is als bijlage 
toegevoegd

PvdA J. van 
Veen

Nee

48 08-05-2023 Debat 
bestaanszeker
heid 

Wethouder Sijtsma zegt toe 
schriftelijk terug te komen op de 
vragen van de SP over de 
witgoedregeling. Mw. D. van 
Ruth (SP) geeft aan dat in de 

Er is (nog) geen witgoedregeling 
vastgesteld door het college. De 
voorbereidingen waren al wel in een 

SP S. Sijtsma Nee
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Witgoedregeli
ng

beantwoording van haar 
technische vragen werd 
aangegeven dat de 
witgoedregeling géén beleid is, 
terwijl in de toegezonden 
stukken staat van wél. Kan het 
college aangeven of er wel of 
niet beleid is over de 
witgoedregeling?

vergevorderd stadium maar er is nog 
geen keuze gemaakt.

46 30-03-2023 betrekken 
omwonenden 
uitbreiding 
sportpark 
Skoatterwald

Wethouder Sijtsma zegt toe dat 
naast de wijkraad ook de directe 
omwonenden zullen worden 
meegenomen in de plannen van 
de uitbreiding van sportpark 
Skoatterwald.

Wij zijn in gesprek met sc en vv 
Heerenveen over het vervolg van het 
project. Het betrekken van de 
omwonenden maakt hier ook onderdeel 
vanuit.

S. Sijtsma Nee

45 30-03-2023 Broedseizoen 
weidevogels

Wethouder van Veen zegt toe: 
wij zullen als overheid altijd 
onze voorbeeldrol in dossiers als 
deze nemen. Als wij merken dat 
nesten op enige wijze verstoord 
raken dan zullen wij de 
werkzaamheden stopzetten.

J. van 
Veen

Nee
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44 23-03-2023 Vvgb de 
Dolten Omrin

Wethouder Van Veen zegt toe 
dat de gemeente Heerenveen 
ook heel nauw betrokken wordt 
door Omrin en dat de belangen 
van de dorpen van de gemeente 
Heerenveen behartigd worden.

J. van 
Veen

Nee

39 09-03-2023 communicatie 
bij uitbreiding 
Noorden 
Omrin

Wethouder van Veen zegt toe er 
op toe te zien dat de 
communicatie tussen Omrin en 
omwonenden bij de uitbreiding 
naar het noorden zorgvuldig zal 
verlopen.

Er is structureel overleg tussen Omrin 
en afvaardiging van besturen PB. 
Daarin komen lopende zaken en 
klachten aan de orde, maar ook de 
uitbreidingsplannen. Omrin wil graag 
dat omwonenden en PB meedenken 
over inrichten van het noordelijke 
perceel (42 hectare) dmv het 
organiseren van droom- & 
ontwerpateliers. Omrin heeft een 
landschapsarchitect ingehuurd om het 
proces verder te brengen.  We zijn in 
overleg met Omrin om de omwonenden 
goed te betrekken. Die inzet is om 
duidelijkheid te creëren over:  - 
klachtenprocedure (klachten worden 
gemeld bij Omrin, ook als ze geen 

H. Rinkes Nee
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overlast veroorzaken) met een goede 
klachtenregistratie (provincie/FUMO)  - 
de wenselijkheid van de uitbreiding van 
OMRIN  - participatiedoeleinden en 
communicatie.  Daarnaast blijven we 
zelf in contact met het plaatselijk 
belang om te horen hoe zij het contact 
met Omrin ervaren.

41 23-02-2023 Participatiebel
eid 
omgevingswet 
uitvoering 
succesfactore
n

Het college zegt toe dat in de 
uitvoering de succesfactoren 
goed worden uitgewerkt in een 
handleiding op een eigentijdse 
en heldere manier

Bij de verdere inrichting van de 
omgevingswet zal dit worden 
meegenomen.

S. Sijtsma Nee

32 19-12-2022 informatie 
tegemoetkomi
ng 
legeskosten 
parkeren voor 
gehandicapten

Het college zegt toe dat er 
informatie volgt over de 
tegemoetkoming van 
legeskosten parkeren voor 
gehandicapten.

We zijn voornemens u dit jaar te 
vragen in te stemmen met het 
opnemen van de 
gehandicaptenparkeerkaart in de 
kwijtscheldingsverordening.

H. Rinkes Nee

31 15-12-2022 Voorkomen 
zoekverkeer in 

Het college bekijkt 
mogelijkheden (bijv. 
matrixborden) om voorkomen 

Bij de constructie van de parkeergarage 
wordt tevens gekeken naar een 
parkeerstrategie. Matrixborden zouden 

S. Sijtsma Nee
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het centrum 
Heerenveen

dat mensen door het hele 
centrum zoeken naar een 
pareerplek en uiteindelijk 
onverrichter zake naar huis 
gaan.

hier zeker een onderdeel van kunnen 
zijn, maar dit wordt later bepaald, 
wanneer de parkeerstrategie voor het 
gehele centrum concreter wordt.

30 15-12-2022 Halfopen 
verharding

Het college bekijkt hoe de 
halfopen verharding gerealiseerd 
kan worden omdat dit in deze 
tijd belangrijk is. Mogelijk brengt 
het wel extra kosten met zich 
mee maar er wordt bekeken of 
dat uit het budget van de 
knelpunten gerealiseerd kan 
worden.

De monitoring kan pas worden 
uitgevoerd wanneer de woningen zijn 
gebouwd. Dit is nog niet het geval, na 
realisatie zal er een evaluatie 
plaatsvinden en volgt er een 
rapportage richting de raad.

SP J. van 
Veen

Nee

34 01-12-2022 Kind en ontbijt Het college zegt toe dat er een 
onderzoek gedaan wordt dat 
diepgaander is en dat wellicht 
ook andere achterliggende 
informatie oplevert. Dit 
onderzoek kan niet voor 1 maart 
2023 opgeleverd worden. De 
motie is hierop ingetrokken en 
als toezegging genoteerd

Wij werken op dit moment aan een 
raadsbrief om u te informeren over de 
uitkomsten van het onderzoek.

PvdA 
GL SP 
CU

G. 
Rozema

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

27 17-11-2022 Uitgangspunte
n voor de 
Woonvisie 
NOVEX 
Scenario

Het NOVEX scenario wordt 
meegenomen in de woonvisie. 
Er wordt gekeken of we met het 
gekozen scenario geen lock-in 
krijgen voor het NOVEX 
scenario. Het programma 
NOVEX beschrijft hoe de 
samenhang tussen de nationale 
programma’s voor onder meer 
volkshuisvesting, landelijk 
gebied en duurzame energie tot 
stand moet komen.

Op woensdag 19 april heeft de 
provincie een webinar georganiseerd 
voor raadsleden uit Zuidoost over 
programma NOVEX en het FPLG. In de 
week van 29 mei heeft de raad een 
brief ontvangen over het concept-FPLG, 
waarin ook programma NOVEX wordt 
toegelicht.

D66 J. 
Zoetendal

Nee

16 22-09-2022 Periodieke 
update Thialf

De raad wordt periodiek op de 
hoogte gesteld door het college 
over Thialf en de financiële 
situatie. In ieder geval eens per 
twee maanden. Naar bevind van 
zaken kan dan verder gekeken 
naar de interval.

Per commissie wordt beoordeeld of een 
update nodig is.

GL S. Sijtsma Nee

8 09-06-2022 De Kompenije 
Jubbega

Het college reageert op de vraag 
wanneer het onderwerp De 
Kompenije in Jubbega op de 
agenda staat.

Op 22 november 2022 is er in een 
raadsbrief (ID 896) een update geven 
over MFG de Kompenije. Op 16 januari 
2023 is de brief aan de orde geweest in 

HL G. 
Rozema

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

de commissie SAZA. Op dit moment 
vinden er gesprekken plaatst met de 
betrokken partijen.

13 30-05-2022 Plan van 
aanpak 
bejegening en 
terugvorderin
g 
participatiewet

- De wethouder zegt toe de raad 
periodiek te informeren over de 
stand van zaken. - De 
gesprekken met ambtenaren 
zullen na de zomer gepland 
worden. Dit wordt meegenomen 
naar de agendacommissie, zodat 
er gehoor gegeven kan worden 
aan deze wens van de 
commissie. In deze gesprekken 
wordt ook ‘Werken vanuit de 
bedoeling’ besproken en er 
wordt vastgelegd wat ‘Werken 
vanuit de bedoeling’ betekent.

Op 13 februari heeft er een 
informatieavond plaatsgevonden waar 
raadsleden en medewerkers in gesprek 
zijn geweest over bestaanszekerheid.  
In afstemming met de griffie plannen 
we binnenkort een gesprek tussen 
raadsleden en betrokken ambtenaren.  
Update 5-6-23: Griffie is voornemens 
dit gesprek vóór de zomervakantie 
organiseren.

SP S. Sijtsma Nee

2 30-05-2022 Verkenning op 
verbreden van 
het 
bomenbeleid

Er wordt een verkenning gedaan 
op het verbreden van het 
bomenbeleid.

Er moet eerst een 
“Groenstructuurprogramma” worden 
opgesteld, dit komt voort uit 
omgevingsplan.  Het 
“Groenstructuurprogramma” is de 
kapstok waar het bomenbeleid aan 

D66 GL J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

opgehangen moet worden. 
Groenstructuurprogramma is medio dit 
jaar gereed.

Moties voorgesteld om af te doen

ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

320 27-01-2022 ID 320 - 
Samen Super 
- 
Koppelkansen 
benutten en 
aan behoeften 
van de wijk 
voldoen - 

Verzoekt het college: • Om 
actief op zoek te gaan naar 
oplossingen voor het realiseren 
van een buurtwinkel en/of -
markt in de wijk Skoatterwâld  • 
Koppelkansen met het sociaal 
domein te benutten  • Om 
partners en inwonersgroepen te 

U bent geïnformeerd via een raadsbrief 
(ID 1519).

D66 H. Rinkes Ja
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

D66, PvdA, 
GBH, SP

vinden om hierin samen mee op 
te trekken.

24 23-02-2023 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Bij Provinciale 
Staten & Wetterskip Fryslân aan 
te dringen op een 
subsidieregeling die ‘wie het 
eerst komt, die het eerst maalt’ 
voorkomt door enerzijds 
voldoende financiële middelen 
ter beschikking te stellen en 
anderzijds de regeling zodanig in 
te richting dat gelijke gevallen 
gelijk behandeld worden.

Tijdens het bestuurlijk overleg op 22 
mei 2023 is  aandacht gevraagd voor 
een eerlijke subsidieregeling die ‘wie 
het eerst komt, die het eerst maalt’ 
voorkomt.

D66 G. 
Rozema

Ja

13 01-12-2022 Motie geen 
heilige huisjes 
GB, HL

• Met de initiatiefnemers van het 
sociaal woonplan Nieuwehorne 
inhoudelijk in gesprek te gaan 
over hun plan en de raad          
te informeren over de 
uitkomsten. • Greeninclusive als 
externe stakeholder te 
betrekken in de bespreking van 
de uitgangspunten.  Toezegging 

Dit gesprek heeft inmiddels 
plaatsgevonden. We hebben mr. 
Roorda goede handvaten en input 
gegeven. We hebben tijdens dit 
gesprek de kaders van de woonvisie 
doorgenomen.

HL J. 
Zoetendal

Ja
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

van Wethouder Zoetendal: Met 
deze uitbreiding gaan we een 
grote stap het landelijk gebied in 
maken rondom Oude 
Nieuwehorne en dat heeft 
gevolgen voor de omgeving en 
voor de waardering van andere 
woningen in dat gebied. Dus wat 
ons betreft is die afweging echt 
nodig maar kunnen we hierover 
prima met deze initiatiefnemer 
in gesprek nadat u de 
uitgangspunten heeft 
vastgesteld.
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Moties openstaand

ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

323 03-03-2022 Help 
flechtlingen 
Oekraïne - 
FNP, HL, GL, 
CU

By in fraach om humanitêre 
help, sa as de opfang fan 
Oekraynske flechtlingen,  hjir as 
gemeente Hearrenfean  
romhertich en minsklik mei om 
te gean en dizze hâlding aktyf 
rjochting provinsje en ryk te 
kommunisearjen.

315 02-12-2021 Motie vreemd 
- PvdA - 
Rookvrij 
maken van 
het busstation

Verzoekt het college:   In 
gesprek te gaan met de 
eigenaar van het busstation, de 
provincie, om het rokenbop het 
busstation te verbieden of in 
ieder geval te ontmoedigen, 
zodat reizigers zonder overlast 
van rook/rokers gebruik kunnen 
maken van het station.  - In het 
Uitvoeringsplan gezondheid 
2020-2025 mee te nemen op 
welke publieke en openbaar 
toegankelijke (buiten)ruimten in 

Het college zal in samenwerking met de 
ambtelijke organisatie de motie 
oppakken en uitvoeren zoals toegelicht 
tijdens de raadsvergadering van 25 mei 
2023

PvdA Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

de gemeenten nog gerookt 
wordt, en indien nodig ook daar 
het roken te ontmoedigen en de 
raad daarover voor 1 juli 2022 
te informeren.

310 11-11-2021 Motie Actie! 
Actie! Actie! - 
structureel 
budget 
ambitie 
klimaatneutra
al 2050

• In te zetten op een structureel 
budget dat nodig is om de 
ambitie om in 2050 
klimaatneutraal te zijn ook 
daadwerkelijk te realiseren. • 
Het duurzaamheidsprogramma 
voor de periode na 2022 met 
prioriteit en aansluitend op 
bovengenoemde ambitie uit te 
werken. • Een integraal 
energiearmoedebeleid en 
bijbehorende gerichte aanpak te 
ontwikkelen om energiearmoede 
te monitoren en te bestrijden.

Deze motie nemen we mee in de 
uitwerking van MJP2.

D66 Nee

283 20-05-2021 Subsidies 
binnenhalen 
voor 

Verzoekt het college: • Te 
onderzoeken op welke wijze 
Heerenveen meer subsidies kan 
binnenhalen. • De positie van de 

Tijdens het bestuurlijk overleg op 22 
mei 2023 is  aandacht gevraagd voor 
een eerlijke subsidieregeling die ‘wie 

D66 G. 
Rozema

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

centrumplann
en

gemeente Heerenveen op het 
gebied van lobby en externe 
oriëntatie te versterken en hier 
de raad over te informeren. • 
Een subsidiescan te maken voor 
welke Europese subsidies 
Heerenveen mogelijk in 
aanmerking zou kunnen komen, 
eventueel in samenwerking met 
de provincie. • In overleg te 
treden met andere gemeenten 
en provincie(s), die succesvol 
zijn geweest met het 
binnenhalen van Europese 
subsidies. • De raad uiterlijk in 
het vierde kwartaal van dit jaar 
te informeren over de uitkomst 
van dit onderzoek.

het eerst komt, die het eerst maalt’ 
voorkomt.

193 16-12-2019 Raadsvergade
ringen live 
stream op 
Facebook

Spreekt de wens uit: • om 
vergaderingen van de 
gemeenteraad Heerenveen via 
Facebook live stream uit te 
willen zenden.

U bent via een raadsbrief geïnformeerd 
(ID1200).  Het wachten is op de 
uitkomst van de evaluatie. Verwachting 
is dat de resultaten daarvan volgende 
maand aan de portefeuillehouder 

FNP J. 
Zoetendal

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

kunnen worden voorgelegd. Begin juli 
in college en daarna naar de raad

190 18-11-2019 Posthuis 
(kerst) 
productie

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tenminste 400 
kaarten voor de kerstproductie 
beschikbaar te stellen voor 
kinderen die bekend zijn bij 
Stichting Leergeld.

In de komende maanden starten we 
met de aanbestedingen. In de 
tussentijd onderzoeken wij de 
mogelijkheden van multigebruik. Dit 
moet voor de start ontwerpfase klaar 
zijn.

VVD G. 
Rozema

Nee

153 15-04-2019 artikel 1 van 
de Grondwet 
op een 
prominente 
plek in het 
gemeentehuis 
permanent 
zichtbaar 
maken voor 
publiek

Verzoekt het college: 1. Artikel 1 
van de Grondwet op een 
prominente plek in het 
gemeentehuis permanent 
zichtbaar te maken voor het 
publiek, in de vorm van een 
banner of muurschildering  en 
waar mogelijk ook in andere 
relevante gemeentelijke 
gebouwen met een 
publieksfunctie   2. Lokale 
kunstenaars op te roepen vorm 
te geven aan dit kunstwerk   3. 
Het winnende ontwerp zal door 
de gemeente worden 

U bent via een raadsbrief geïnformeerd 
(ID1200).  Het wachten is op de 
uitkomst van de evaluatie. Verwachting 
is dat de resultaten daarvan volgende 
maand aan de portefeuillehouder 
kunnen worden voorgelegd. Begin juli 
in college en daarna naar de raad.

FNP J. 
Zoetendal

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

aangekocht en op een zichtbare 
plek in het gemeentehuis 
geplaatst worden  4. Opdracht 
te geven aan de projectgroep 
die bezig is het programma van 
eisen voor de nieuwe raadszaal 
op te stellen om dekking te 
vinden in de ver- of nieuwbouw 
van het gemeentehuis.  
Stemverhouding: Fractie(s) 
voor: GL, PvdA, CU, VVD, CDA, 
GBH, D66, HL, mevrouw de Jong 
(FNP Fractie(s)  tegen: De heer 
Eijer (FNP), de heer De Swart 
(FNP)

13 01-12-2022 Motie geen 
heilige huisjes 
GB, HL

• Met de initiatiefnemers van het 
sociaal woonplan Nieuwehorne 
inhoudelijk in gesprek te gaan 
over hun plan en de raad          
te informeren over de 
uitkomsten. • Greeninclusive als 
externe stakeholder te 
betrekken in de bespreking van 

Dit gesprek heeft inmiddels 
plaatsgevonden. We hebben mr. 
Roorda goede handvaten en input 
gegeven. We hebben tijdens dit 
gesprek de kaders van de woonvisie 
doorgenomen.

HL J. 
Zoetendal

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

de uitgangspunten.  Toezegging 
van Wethouder Zoetendal: Met 
deze uitbreiding gaan we een 
grote stap het landelijk gebied in 
maken rondom Oude 
Nieuwehorne en dat heeft 
gevolgen voor de omgeving en 
voor de waardering van andere 
woningen in dat gebied. Dus wat 
ons betreft is die afweging echt 
nodig maar kunnen we hierover 
prima met deze initiatiefnemer 
in gesprek nadat u de 
uitgangspunten heeft 
vastgesteld.

12 01-12-2022 Motie vreemd 
- Kind en 
ontbijt - 
Groenlinks, 
SP, PvdA, 
Christen Unie

Roept het college op: • Het 
lopende ontbijtinitiatief, 
overeenkomstig de huidige vorm 
en inhoud, wanneer nodig, 
financieel te ondersteunen          
vanaf 1 februari 2023 tot 
uiterlijk 1 juli 2023.  • De 
financiële dekking over te laten 

GL G. 
Rozema

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

aan het college   • Een 
onderzoek in te stellen naar 
aard en omvang van de 
gesignaleerde problemen binnen 
de gemeente Heerenveen  • Het 
onderzoek aan te vullen met 
oplossingsrichtingen cq een 
concreet plan van aanpak en de 
raad hierover uiterlijk 1          
maart 2023 een voorstel te doen  
• De financiële dekking van het 
onderzoek te vinden in de 
algemene reserve.

8 13-10-2022 Motie - 
Torengroen - 
D66, CU

Verzoekt het college: • De 
eerste bewoners van de 
woontoren namens de gemeente 
een “groen” welkomstpakket 
aan te bieden, dat hen helpt om 
hun balkon te vergroenen en 
biodiversiteit te stimuleren.

Wanneer de bouw in vergevorderd 
stadium is, pakken we deze verder op.

D66 J. van 
Veen

Nee

5 11-10-2022 Motie vreemd 
- 
Kinderburgem

Verzoekt het college:  • Samen 
met de scholen en 
welzijnsorganisatie Caleidoscoop 

Het onderzoek is afgerond. Momenteel 
werken wij aan een raadsbrief om u te 

PvdA G. 
Rozema

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

eester 
gemeente 
Heerenveen - 
PVDA, GL, 
VVD, CDA, SP, 
CU

te inventariseren of er 
voldoende belangstelling bestaat 
voor het installeren van een 
kinderburgemeester   • Bij 
voldoende belangstelling voor 
een kinderburgemeester een 
raadsvoorstel voor het instellen 
van een kinderburgermeester 
aan de gemeenteraad aan te 
bieden.  • Zowel de 
inventarisatie als het aanbieden 
van het eventuele raadsvoorstel 
uit te voeren voor 1 maart 2023.

informeren over de uitkomsten van het 
onderzoek en het verdere proces.

3 13-09-2022 PvdA, SP, 
VVD, D66, 
FNP, 
GroenLinks - 
integrale visie 
voor het 
gebied 
Oranjewoud- 
motie vreemd

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tot afronding van 
het onderzoek naar de toekomst 
van Oranjewoud zoals dat is 
aangekondigd in het hoofdlijnen 
akkoord terughoudend te zijn in 
het toestaan van majeure 
culturele, toeristische, 
recreatieve en economische 
activiteiten - noch in het 

De eerste avond met de 
klankbordgroep heeft plaatsgevonden.  
Hierover heeft u het persbericht 
ontvangen.

PvdA H. Rinkes Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

parkgebied zelf, noch in de 
aanpalende gebieden – die een 
wezenlijke invloed hebben op de 
kwaliteit van het landschap in 
termen van natuur, historie, 
erfgoed en cultuur • De 
gemeenteraad in positie te 
brengen door na het onderzoek 
en uiterlijk voor de 
perspectiefnota 2024 een 
integrale visie en 
afwegingskader vast te stellen  • 
Het betreffende onderzoek met 
urgentie uit te voeren en dit 
integraal mee te nemen in de 
begroting 2023.

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 22 juni 2023.
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De griffier, de voorzitter,

Mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan
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